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Nr. Onderwerp / voorstel Besluit 

1. Opening en vaststellen agenda De heer Bongers, is verbaasd dat de voorstellen 3.1 tot 

en met 3.4 zijn geagendeerd, aangezien een 

nieuwsbrief is ontvangen waarin wordt vermeld dat de 

voorstellen zijn vastgesteld.  

De voorzitter, legt uit dat doordat de vergadering eerder 

was gepland en deze is uitgesteld, dingen door elkaar 

zijn gaan lopen, waarvoor excuses. De agendapunten 

worden met instemming geagendeerd.  

De agenda is daarmee vastgesteld.  

2. Vaststellen Besluitenlijst vergadering Algemeen 

Bestuur 26 juni 2024 en Onderwerpenlijst 

De heer Bongers, heeft een vraag naar aanleiding van 

de conceptbesluitenlijst. Op pagina 2 worden vermeld 

de moeilijkheden rondom de afzet van slib naar het 

buitenland. Is daarover een verandering te melden? 

 

Portefeuillehouder de heer Jansen, vertelt dat het zich 

langzaam ontwikkelt, maar er is geen feitelijke nieuwe 

informatie beschikbaar. Er zijn gesprekken gaande.  

 

De heer Bongers, merkt op dat op pagina 4 

portefeuillehouder de heer Jansen aangeeft schriftelijk 

terug te komen op de vraag over de vervolgprocedure 

met betrekking tot de failliete leverancier. Er is echter 

nog geen schriftelijke terugkoppeling ontvangen.  

 

Portefeuillehouder de heer Jansen, verontschuldigt 

zich, want deze vraag is hem ontschoten. Hierop wordt 

teruggekomen.  

 

De voorzitter, zegt dat is toegezegd hierop terug te 

komen.  

 

De heer Driessen, komt terug op wat werd 

gememoreerd bij punt 3.2, namelijk de 

koolstoffilterproblematiek. Het zou wenselijk zijn daar in 

een uitgebreid verslag volgend jaar op terug te komen, 
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zodat een betere kijk kan worden gekregen op de 

kosten en voortschrijdend inzicht te hebben om te 

voorkomen dat er in de toekomst veel kosten zullen 

zijn. Het gaat om hoge bedragen met vooral 

terugkerende kosten. Dat is een belangrijk punt, want 

de vervanging van de kool blijft terugkomen. Misschien 

is het verkoopbaar als brandstof.   

 

Portefeuillehouder de heer Jansen, legt uit dat als met 

een investeringsvoorstel wordt gekomen, er ook een 

kredietaanvraag volgt en de exploitatiekosten worden 

geduid. In de waterketenstrategie komt naar voren waar 

de eerste investeringen in poederkool worden gedaan 

en komt de informatie iedere keer op tafel. Om tien jaar 

vooruit qua investeringen te gaan inschatten wat de 

exploitatiekosten zullen zijn, is niet erg realistisch, want 

in de markt verandert er nog van alles. Daarbij zijn er 

recyclemogelijkheden voor de poederkool. Dat zal zich 

in de komende jaren gaan ontwikkelen, want meer 

waterschappen hebben hiermee te maken. De 

inschatting is dat het een efficiënter proces zal worden, 

waarbij misschien ook het schonen veel efficiënter kan 

plaatsvinden. Er kan niet vooruit worden gelopen op de 

toekomst. De informatie is niet bekend. Binnen de 

organisatie kan worden nagevraagd of iets in beeld kan 

worden gebracht, maar er kan geen harde toezegging 

worden gedaan.  

 

De heer Driessen, vindt het duidelijk wat de heer 

Jansen vertelt. Het is inderdaad niet mogelijk om nu al 

te kijken naar 2040. Het is echter belangrijk om de 

problematiek iets duidelijker te hebben, zodat het 

mogelijk is volgend jaar daarop beter in te kunnen 

spelen en om de veranderende beweging in Nederland 

op dit gebied beter in kaart te hebben.  

 

De voorzitter, gaat over tot vaststelling van de 

besluitenlijst. Er wordt geconstateerd dat de 

onderwerpenlijst ter kennisname is.  

3. Voorstellen (besluitvormend)   

3.1 Aanvraag voorbereidingskrediet uitbreiding rwzi 

Susteren met effluentbehandeling 

Voorstel: 

1. Akkoord te gaan met het ontwikkelen en 

realiseren van een uitbreiding van de 

rioolwaterzuiveringsinstallatie (RWZI) in 

Susteren met effluentnabehandeling. 

2. Het project op te delen in 3 fasen:  

• Voorbereiding (onderzoek tot en met 

ontwerp),  

• Bestellen van materialen met lange 

levertijden (indien van toepassing). 

• Uitvoering op basis van definitief ontwerp.  

3. Voor de voorbereiding (fase 1) een krediet van € 

7,4 miljoen beschikbaar te stellen. 

De voorzitter vermeldt dat het voorstel akkoord is.  
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3.2 Aanvraag voorbereidingskrediet renovatie AT’s RWZI 

Gennep 

Voorstel: 

1. Akkoord te gaan met renovatie 

rioolwaterzuiveringsinstallatie (RWZI) in 

Gennep;   

2. Het project op te delen in 3 fasen: 

• Fase 1: Voorbereiding (onderzoek tot en 

met definitief ontwerp); 

• Fase 2: Bestellen van materialen met 

lange levertijden (long lead items);  

• Fase 3: Uitvoering op basis van definitief 

ontwerp (uitvoeringsontwerp en 

uitvoering); 

3. Gefaseerd krediet aan te vragen voor fasen 1+2 

en 3; 

4. Voor fase 1 en 2 een krediet beschikbaar te 

stellen van € 6,8 miljoen. 

De voorzitter stelt vast dat het voorstel akkoord is.  

3.3 Aanvraag aanvullend krediet Asset base op orde 

(P11401)  

Voorstel  

1. Akkoord te gaan met een kredietverhoging van 

€ 1,9 miljoen voor camera inspecties van de 

vrijverval transportleidingen binnen het project 

“Asset base op orde”.   

De heer Bongers, merkt op dat verschillende keren in 

het stuk wordt vermeld de integriteit van de leidingen. 

Wat wordt hiermee precies bedoeld? 

 

Portefeuillehouder de heer Jansen, vertelt dat het om 

een ander soort integriteit gaat dan welke normaal 

gesproken wordt bedoeld. Dit is technisch. Het heeft te 

maken met hoe solide de leiding nog is. Het gaat over 

wanddikte, maar ook de bewegingen die de leiding 

maakt doordat er bewegingen in de grond zijn. Deze 

kan hier of daar wat zijn verzakt of opzij gedrukt. Hierbij 

kan worden gedacht aan de persleidingen in Schinnen. 

Dat wordt  bedoeld met integriteit. Het gaat om het van 

het begin tot einde technisch goed functioneren.  

 

De voorzitter, stelt vast dat het voorstel akkoord is.  

3.4 Vrijval verlofvoorziening 2024 

Voorstel: 

De huidige verlofvoorziening bij WBL, met een waarde 

van € 673k, in boekjaar 2024 vrij te laten vallen en 

vervolgens op te heffen. 

De heer Bongers, zegt dat de verlofregeling WBL vrij 

wordt gelaten en opgeheven. Wat was in het verleden 

de reden om deze bij WBL te activeren?  

 

Portefeuillehouder de heer Breugelmans, moet het 

antwoord op de vraag schuldig blijven en zal deze 

schriftelijk beantwoorden. Het is altijd voorzien en de 

voorziening vervalt. Het wordt een geheel.  

 

De voorzitter stelt het voorstel vast. 

4. Opinie (meningsvormend) N.v.t. 

5. Mededelingen (informerend) N.v.t. 

6. Ingekomen stukken (informerend) N.v.t. 

7. Rondvraag De heer Bongers, vertelt dat normaal gesproken twee 

keer per jaar een lijst van WBL met innovaties wordt 

gedeeld. Deze is dit jaar nog niet ontvangen.  

Portefeuillehouder de heer Jansen, denkt dat in het 

begin van het jaar een lijst is geweest, maar dat was de 

afronding van vorig jaar. Er wordt navraag gedaan en 
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ervoor gezorgd dat een lijst wordt gestuurd van de 

actuele innovaties.  

8. Sluiting De voorzitter, bedankt de aanwezigen voor de inbreng.  

 

 

 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van het AB van 18 december 2024. 

 

 

 

De wnd. directeur,  De voorzitter, 

 

 

 

E.J.M. Keulers    S.M.M. Borgers 

 


